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متن پرسش

سلام وعرض ادب خدمت استاد گرامی هنگامی که معانی آیات قران کریم را می خوانم این سوال پیش

می آید که چرا خداوند متعال این داستان ها را نقل کرده یابعضی آیات برای ما کاربردی ندارند؟

باتشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیکم السلام: اگر با برنامه ریزی دقیقتری در قرآن تدبرّ کنید متوجه میشوید

حادثههایی که قرآن متذکر آن است آینهی نمایش سنّت الهی است که همواره در عالم جاری است و

موجب عبرت ما میشود. قرآن در راستای دعوت ما به تعقّل در این داستانها میفرماید «تِلْکَ الأمَْثالُ

نَضْرِبُها لِلنَّاسِ وَ ما یَعْقِلُها إِلاَّ الْعالِمُون» این مثالها را برای مردم زدیم ولی متوجه نمیشوند مگر

عالمان و از این طریق ما را دعوت میکنند که در آن مثالها تعقّل کنیم. موفق باشید.


